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Ahoj vím, že je rrůzně po serverech rozháno spoustu názorů na čtyřkolky shineray a bashan, ale prosím
uvedl by mi nekdo z tohoto serveru, jaké s tím má zkušenosti? Jsem na vážkách, zda koupit či nekoupit,
zda je skutečně pravdou, že jsou to vyhozene penize a na jednu hodinu jizdy jsou dve hodiny v oprave.
Děkuji velice
česil 23.09.2009 18:00:16

Zdar, nikdy jsem ho neměl, ale známý si ho koupil a když jel po cestě dolů tak místo
toho aby klidně zastavil tak při brždění mu upadly kola.Hodil neskutečnou tlamu.Za mě
NEBRAT.Pokud chceš se ale vrtat po každé jízdě v mašině,dotahovat šrouby a pořád
něco spravovat,vyměňovat a mluvit při tom sprostě tak je to pravé ořechové pro
Tebe.našetři si nebo se koukni na bazar.Dá se koupit fajn věci za málo peněz. Shineray
+ Bashan ....... (n) (n) NEBRAT!!!!!!!!!
martinur 23.09.2009 18:18:06

Nekvlitní technologie výroby, nekvalitní materiály, nekvalitní servis, ... vyhozené
peníze.
tomram 23.09.2009 18:21:47

za sebe vlek o velikosti autoservisu a klidně do toho :-D
Kabek 23.09.2009 19:04:17

nebrat čínu nebratden jezdíš tejden spravuješ,bashan a shineray rozhodně ne znám
chlapa kterej ho má a funguje mu dobře ale vrazil do něj dalších 20000kč takže sou to
vyhozený peníze radši si kup starou ojetou japonku :-DD
MotochinaCZ 23.09.2009 19:07:03

česil: nikdy jsi ho neměl .... tak proč popisuješ co se ti nikdy nemohlo stát? ferdie se
ptá lidí, co s tím mají opravdové zkušenosti a ne mám kamaráda co slyšel ........ Jinak
ze zkušenosti vím, že než tuto vzduchem chlazenou, tak je lépe si připlatit a raději
kopit STIXE vodou chlazený. Ale je to jen na tvém uvážení a rozhodnutí. Ono již na toto
téma zde bylo napsáno spousty a spousty záporů, ale i kladů. Takže za sebe, já bych
do tohoto taky nešel, raději ten vodou chlazený.
Saimon 23.09.2009 19:13:18

MotochinaCZ> Mám na tebe dotaz? Na čem jezdíš ty, že nemáš žádnou 4k v popisu,
jako ostatní co se nestydí jí tam napsat? :o

Stránka 1/13
20.08.2015 04:07:47

Motorkáři.cz

http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1375&fid=3


Zkušenosti se Shineray
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1375&fid=3

myrynda 23.09.2009 19:27:31

Saimon1> To vypadá na nějakého zdatného TEORETIKA.
pumix 23.09.2009 19:29:32

Saimon1> třeba já, se snažím a jumbo sem napsat neumím (n) (n) (n) ,to ferdie: jinak
jinde se ptáš na ježdění okolo plzně , jezdí se dost, ale ruku na srdce baschan ani
schinerai není vidět, naposledy když jsem viděl loncina na společné projížďce, byl to
můj, nakonec jsem dojel na laně a vícekrát se mezi ostatní nedostal... vlastně ještě
jednou a pohled jaký uvidíš byl každá druhá jízda (n) (n) (n) , mnoho času uběhlo a
soudruzi se z chyb ponaučily , ale stejně bych zvažoval starší smc(zase ne toho starého
vzducháče ) nebo tomahawk... tohle uvidíš budeš-li koukan jen na cenu...  

myrynda 23.09.2009 19:33:46

pumix> je to opravdu špatný na tom popruhu.Ale určitě se vždycky někdo najde kdo
pomůže.
česil 23.09.2009 19:35:59

MotochinaCZ:takže-nepsal jsem že jsem slyšel ALE VIDĚL, na vlastní oči!!!taky jsme ho
pak vytahovali grizzlinou s potoka kde skončil.Pokud někomu píšeš že bys dotoho nešel
ale raději do STIXE tak opravdu Tě beru jako člověka který tomu hodně rozumí (n)
Stojím si za svým:SHINERAY ať JE JAKÝKOLIV NEBRAT. Chtěl bych se Tě zeptat na
jeden dotaz,můžeš mi napsat jeden klad pro Shineray?Pokud napíšeš že je levný-tak to
není klad,protože pokud píšeš o kolce a máš trochu rozeznání tak musíš vědět v jaké
ceně jsou kolky co za něco stojí.
pavlos11 23.09.2009 19:37:48

já taky uvažuju o shineray ale nevím jestli do něho mám jít +o( poradtě mě :-DD já
sem měl 110 zté mě furt tekl benál bylo to tím že tam nebyl palivovej filtr +o( tak se
zasrávaly trysky +o( jinak sem furt nabíjel no hrůza (n) (n) už nechcu ani slyšet o atv
110 +o(
martinur 23.09.2009 20:01:37

pavlos11> Kup si ojetý taiwan.
myrynda 23.09.2009 20:03:07

martinur> To bude asi nejlepší řešení,já to udělal taky. (y)
pavlos11 23.09.2009 20:03:33

martinur> já to chcu na splátky :lol: mě se libí access ale ten za 40tisic nezeženu +o(
martinur 23.09.2009 20:06:08

pavlos11> To je pravda, taiwan za 40 tisíc jsem zatím v nabídce neviděl. Raději počkej
a kup si něco pořádného. Za půl roku ti budou peníze vyhozené za číňana chybět.
pavlos11 23.09.2009 20:08:42

martinur> mě stačí nějakej shineray na to mí výkendový ježdení :lol: já chcu pořádnou
až tak 19-20 :-DD
Petr_quad 23.09.2009 20:13:01

Máme na prodej hromadu šrotu, původně AIE Magmax 275 za 35000 Kč. Původně nový
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stroj se rozebral a nikdy snad ani nejezdil. Je potřeba to doslova slepit z dílů Magmaxe,
plastů SMC, atd. Kdo si to dá dohromady, ten bude jezdit :-) Pozor, jen pro šikovné!
martinur 23.09.2009 20:15:38

To patří do bazaru, ne sem.
ferdie 23.09.2009 20:28:43

děkuji velice za vaše komentáře, docela dost jste mi ted toho shineraye znechutili :-)
ale lepsi to vedet od vas nez se pak spálit. Nemáte tu nekdo odkaz na stránky, kde je
hodne čtyřkolek prodáváno jako použité? Znám aukro a s-bazar a samozrejme bazar
tady:) Děkuji vám
myrynda 23.09.2009 20:30:38

ferdie> WWW.motoinzerce.cz
myrynda 23.09.2009 20:32:12

ferdie> Jo a hlavně nekupuj nic v Horní Bříze ve WESTMOTO,jsou to šejdíří a lumpove.
(n)
Řezňa- 23.09.2009 20:32:18

Osobní né ale známy ho má. Jednou mu upadlo zadní kola, nedávno se totálně vysyplai
zadní ložiska a to nejezdí nějak moc brutálně, spíš cesty. Občas když jede mu lítá osa
nějka divně. Jdou divné zvuky s celé čtyřkolky, plasty jsou dost lačes slícované. Ale
jede líp než Linhai 200.
myrynda 23.09.2009 20:40:29

 http://www.motoinzer...36164-jumbo-300.html
ferdie 23.09.2009 20:52:05

Překvapilo mě jak jste ochotní pomoci, tenhle server se mi líbí, především děkuju
myryndě :-) doufám že už můj poslední otravný dotaz, když si budu vybírat jetou
čtyřkolku (levnou) mám vybírat ze značek SMC a Hsun?
tomram 23.09.2009 21:06:04

Hsun ne :lol:
myrynda 23.09.2009 21:08:03

Já osobně se naklánim k SMC (y)
česil 23.09.2009 21:09:05

Podívej,můj názor je že SMC je lépe spracováná,měl jsem Razeer 300.Docela jede,ted
je v bazaru za 65000 což je fajn cena.S Hsun nemám skušenosti,akorát na srazu jí měl
jeden kluk s Opavy a jela tak nějak divně.Co je chyby u SMC docela malý rozvor kol,ale
dá se to řešit podložkama.Ram 300 docela fajn mašina.Oproti Razeerovi má na předu
nechráněný chladič,Razeer ho má chráněný rámem.Jinak žádný problém s kolkou nebyl
ale už ji nemám,prodal jsem ji.Jdu do užitkáče.Koukej na
www.motoinzerce.cz,tipmoto.cz a jiné bazarové servery.
pumix 23.09.2009 21:17:07

martinur>To patří do bazaru, ne sem.

 Myslím, že to patří k tématu... Kdyby prodával suzuku za 150000, tak to beru, ale
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tohle je cenová relace baschana... pokud journeyman zaručí , že z té stavebnice kulku
složí tak proč ne??? když koupí baschana tak tu kompletní rozborku udělá do půl roku
taky...
Petr_quad 23.09.2009 21:24:07

Mno byla by to opravdu hromada šrotu. Sice funkčního a často nového, ale z různých
strojů. Samotného by mě zajímalo, jak by se s tím někdo popasoval. :-)
honzaj 23.09.2009 21:24:49

Ahoj ferdie! Pojeď s náma 3. 10. do Cítova, možná budeš překvapenej z
Bashanů,Shinerayů, Hsunů a dalších. Vyjíždíme ráno v 7:30.
myrynda 23.09.2009 21:55:31

JourneyMan> No když je někdo šikovnej tak by si stim určitě poradil,zlatý český
ručičky má spoustu lidí.
JARDAQUAD 23.09.2009 22:22:58

já ho mám ,jezdim používám ho 90% silnice spokokojenost.... lepší než bashan lepší
stabilita a větší nádrž....podivej se ke mě do profilu na foto.......Linhaje mám na terén
ferdie 24.09.2009 18:00:01

Tak se rozhoduju mezi http://www.tipmoto.c...270-sleva-s-spz.html a E-TON Vector ST
VXL-250, objem 250 ccm, najeto 2.980 km, provoz 2007, barva černá, výbava: cross
pneu, vyhřívané rukojeti, rozšiřovací podložky, zadní nosič, chrániče tlumičů, celkový
stav: velmi dobrý, servisní list, pravidelné prohlídky, cena 49.990,- Kč Pro ten E-ton mi
hraje hlavně to že jsou z plzně kdežto dinli jsou až z liberce a rozdíl 4000 kč dám
stejně za cestu. Co byste brali vy? díkes
martinur 24.09.2009 19:01:19

Spíše E-ton, ale musíš to vidět na živo. Fotky nic neřeknou.
tomram 24.09.2009 19:04:21

ferdie> JJ ber e-tona tuhle dinli mel tady jeden chlapek moc si to
nepochvaloval...vysoky,a vykon nic moc a ale us nevim co s tim mel vsechno...e ton je
hezci :-DD
-Rastaman- 24.09.2009 19:15:40

V této cenové relaci je podle mě nejlepší Yamaha Blaster 200. Sice 2T ale znám pár lidí
co jí mají a nemůžou si jí vynachválit :-DD
MotochinaCZ 24.09.2009 23:12:43

Saimon1>MotochinaCZ> Mám na tebe dotaz? Na čem jezdíš ty, že nemáš žádnou 4k v
popisu, jako ostatní co se nestydí jí tam napsat? :o

 Rád bych uvedl stroj na kterém jezdím, ale to je zcela nemožné, protože testuji čínské
čtyřkolky a motorky pro server www.motochina.cz a již i můj nick napovídá, že se za to
nestydím. Jen mám problém,že mám pokaždé něco jiného. Nejvíce však používám
Shineray 300 ccm Stund a motorku Lifan Monkey s motorem 140 ccm. V současné
době jezdím na čtyřkolce JONVAY 250 ccm, o které bude napsán test.
MotochinaCZ 24.09.2009 23:25:05
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honzaj>Ahoj ferdie! Pojeď s náma 3. 10. do Cítova, možná budeš překvapenej z
Bashanů,Shinerayů, Hsunů a dalších. Vyjíždíme ráno v 7:30.

 Honzaj uř se na vás všechny těším v Cítově na závodech Moto china cup, kde všichni
nedělají nic jiného, než že opravují své rozbité čtyřkolky a stále něco dotahují ... hlavně
st.č. 46 co jezdí Shineray 250STXE a dává zabrat i silnějším čtyřkolkám.  JourneyMan -
můžeme se o to pokusit a napsat o tom na webu článek
veverka72 29.09.2009 06:54:17

Jo z nerézvážnosti a neznalosti jsem měl také doma STIXE,furt něco dotahovat rýpat se
vtom,čepy v řiti,řetěz padal,po půl roce jsem se toho zbavil s prodělkem 35tis,takže za
mě už žádná china za "dobrý peníze"!Takže (n) (n) (n)
mrtvolka 29.09.2009 14:23:43

Asi s křížkem po fůnuse ale svoje zkušenosti mohu poskytnout ... mám shineray300 6
měsíců najeto cca 1200 KM. Zatím se mně nepodařilo najet 100 Km abych něco
nemusel spravovat ... upadlý výfuk .. šrouby z toho lezou jak červy z padančat ...
nášlapy se pářou ... je v tom druhý motor i druhý rosí olej ...   nedoporučuju pro
netechnický typ jako jsem já ...   na druhou stranu chápu že za 60 litrů se nic jiného
koupit nedá takže pro ty co prostě víc dohromady nedají je to jedinná šance jak si ke
quadu čuchnout ... nicméně kámoš koupil Jumbo a to je o kategorii jinde ... a rozdíl pár
desítek tisíc ... Já osobně nejsem technický typ takže kolku prodávám a jdu do něčeho
spolehlivého tedy KQ ...  Apropo když váháš a třeba nejsou prachy prodám tu mojí je 6
měsíců stará ... druhý motor má tak 200 Km teď měsíc stojí v garáži tedy v záruce ...
cena cca 30 000 .. ale už v tvém příspěvku zazněla ona pravda na hodinu jízdy dvě
hodiny servis ... prostě kolka pro šikovné ručky ... nikoliv pro kancelářskou krysu jako
jsem já :) v současnosti docela ok jen napínám řetěz a dolévám olej :) Záměrně nic
nezastírám prodám jen šikulovi který si s tím poradí ... pro toho je pak úspora 40 000
docela podstatná a kolce je 6 měsíců :)  Taky nutno říct že když by nebylo těch
otravných poruch s máslovou ocelí a netěsností motoru tak to jede jako drak ... o tom
žádná a na pohled velice pěkná kolka ( mám barvy KTM )
MAXTuner 29.09.2009 17:19:27

Jestli můžu přidat svoji zkušenost, tak už bych nikdy do ní nešel, lituji, že jsem
nedošetřil a nekoupil aspon jetého accesa 300,nespolehlivé, zatím mi to stačí, ale
pořád se tam něco musí dotahovat, upravovat, kontrolovat, čekat, kdy co ztratím.
Šroubky se pořád uvolnujou a celkově origo díly stojí za p... Upřímně nejsem, až
takový technický typ, :-( takže pro mě nic fajn, ale občas si říkám, lepší než nic :-DD
otik007 29.09.2009 17:36:05

ferdie>ja shinu 250stxi měl.Utíkej od toho.Ber jen v případě že jsi zručný
mechanik.Dvě hodiny na shině a tři dny v garáži.E Ton to je jiná třída jak kvalitou tak
jízdníma vlastnostma.Jestli to koupíš pro nižší cenu, tak bacha na tlumiče,zadní kyvku
(praská osa),strašně to svítí a brzdy jsou na ho... Rači šetři a kup dražší sroj ,
neprohloupíš
ramon4 10.10.2009 01:45:34

ahoj, jestli ti rozumím tak chceš nějaký stroj na vyblnutí za rozumné peníze relativně
spolehlivý jak do lehčího terénu tak na silnici,vlastním 2 roky taiwana AIE magmax
275,jezdím 50 na 50 terén silnice za celou dobu jsem dotahoval jen matici u přední

Stránka 5/13
20.08.2015 04:07:47

Motorkáři.cz



Zkušenosti se Shineray
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1375&fid=3

poloosy jinak OK.Manželka má E-Ton a též v poho.Před jsme měly číny a to byl průser
,,se všim" pořád něco řešíš.Na 4koly za 250 nemám proto  taiwan a jsem
spokojen,jinak kolem 50ti seženeš ojetou :-DD . 
.http://www.quad.cz/...zenych-moznosti.htmlposílám ti odkaz na reference
taiwanských 4kolek
Bobin 15.11.2009 14:59:07

martinur> no človek si musi spoustu věci dodělat a upravit,ale nechaj se stoho udelat
docela spolehlivé stroje jeli sme z kamaradem dvakrát do jizerek z me, a taky harachov
po vlastni ose! jde jen oto co si natom človek dokáže udělat sám pokud nic tak za vše
plati!to je muj názor na činu jedna se 250 stxe 300st
pštros 15.11.2009 22:19:02

Jeden kámoš Shineray prodával a měl ho jako zkušební kus druhý kamarád si ho půjčil
na vyjížďku s náma a protože jsem byl se svým EMU650 pověstný tím že na motor do
terénu a na laně zpátky hlásil jsem že nemám lano že musíme nějaký vzít no a ten s
Shinerayem říká - "Na co lano?" zasmáli jsme se a vzali ho. Dopadlo to tak že vyjíždka
byla super, 70km jsme jeli lehkým terénem po dešti takže byly kaluže no a pokaždé
když Shin... projel kaluží chcíplo to a čekalo se pár minut a zas to jelo cígo dobrý ale po
cca desátý už jsme nelenili a rovnou zapřáhli na lano a střídal tahání/jízda - zajímavý
způsob přesunu :lol: .
Rytepo 22.11.2009 17:07:58

Zdar . Dneska jsem 200vku STIIE prodal.Je mi po ní trochu smutno.Ale tak jak napsal
Mrtvolka ,hodina jízdy ,dvě hodky oprav.Na motor nadávat nemůžu ,krom výměny
svíčky ,2100km mě ve štychu nenechal.
-ROMAN- 27.02.2010 20:23:22

Mě odešlo zapalování 5 km ob baráku.Cesta zpět hrůza ještě že to má jen 150 kg.Také
utržené šrouby na rozetě. To je zatím vše :-)
mrtvolka 27.02.2010 20:45:02

aktualizuji :)  1600 Km novej řetěz , ložisko na zadku , olej crčí ale ignoruju to a
dolejvám :) na druhou stranu teď v zimě jsme jí s kámošem nešetřili a každý víkend jí
dávali zabrat ve sněhu a terénu a zvládla to .. když by byl normální motor ze kterého
by necrčel olej tak bych ji snad i pochválil ..  apropo koukal jsem že sem chodí mraky
china dealerů tak nabídněte kolik mně bude stát nový motor na mojí 300 STE ? (celej)
pokud by cena byla rozumná tak bych si jí snad ještě na sezónu podržel .. někde na
webu jsem viděl 30000 ale to považuju za totální úlet :)
Rytepo 27.02.2010 21:16:47

mrtvolka> Zdar .Za 35000,- jsem viděl jetyho Schineraje 300xt sakum prdum 
http://www.quadmania...y-xy300ste-2365.html
caprighia 27.02.2010 22:07:24

Česil : prosím neber to jako prudění, ale rozvor podložkama nezvětšíš - max. flexou a
pár trubkama, ale myslel jsi asi rozchod, že ;-)
mrtvolka 01.03.2010 11:41:31

Rytepo>mrtvolka> Zdar .Za 35000,- jsem viděl jetyho Schineraje 300xt sakum prdum
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http://www.quadmania...y-xy300ste-2365.html

  No právě říkám si že nový motor ( funglovka ) nemusí být tak drahý ... ale zatím
žádný prodejce co by nabídl :)
atv.rakovnik 01.03.2010 13:58:47

mrtvolka> Nový agregát, komplet se startérem, bez karbusu, se dá pořídit cca kolem
25000,-vč. DPH  Kamil
Xawerius 01.03.2010 14:02:10

to se mi zdá za motor do shineraye dost +o(
mrtvolka 01.03.2010 14:57:32

mně též ... dal bych tak 15000 a to bych měsíc plakal
atv.rakovnik 01.03.2010 15:23:09

Chlapi za 15 nekoupíte nic! Leda vzducháče 200-250, ale 300 je někde jinde
mrtvolka 01.03.2010 15:32:04

vzducháč myslíš vzduchem chlazený ??? ale to je i 300 :)
Xawerius 01.03.2010 15:32:54

mrtvolka> vysral bych se na to a šetřil na novej stroj ;-)
mrtvolka 01.03.2010 15:35:43

Já si dneska objednal TGB Blade 550 IRS ale přece nevyhodím rok starou "kolku" na
skládku :) ta šína má něco do sebe když zrovna jede tak je to docela nářez ... bohužel
se od prvního dne sere motor ... mám v tom už druhej ... ten je lepší ale taky rosí ...  
takže těch 15 korun bych za novej dal jakože až tenhle definitivně chcípne ... 25 je ale
mimo mísu to fakt nedám ... to ji raději za pár korun pošlu do světa
Xawerius 01.03.2010 15:49:05

mrtvolka> Až budeš mít "Blejda" tak uvidíš. Ale bál bych se dávat další peníze do
dalšího motoru... ale třeba když byl první úplně v prdeli, druhej jen rosí tak třetí bude v
pohodě... ale já osobně i když bych na to měl prachy tak ne nervy
mrtvolka 01.03.2010 16:02:03

Těším se na něj jak malej kluk :)) bylo to těžké rozhodování ve hře byl glad a když by
bylo více kaček tak KQ .. tak doufam že mně TGB nezklame a že budu mít konečně
kolku na ježdění ... kámoš má jumbo tak taky trochu doufám že mu s tím 4x4 občas
natrhnu triko :)
pompo 26.05.2010 06:18:27

jak a proč odstranit spětné spalování u shineray xy250stxe za odpovědi moc dík
molof 05.06.2010 00:33:35

Zdravím já osobně můžu říct že Shineray STXE je dobrá kolka jsem jejím majitelem
máme nalítáno 300km vím není to moc ale těch 300km je jezděno na plnej kotel na
zajíždění sem sral hnedka jak sem ji přivez tak se si šel zaskákat párkrát letěla z kopce
přes boudu do každé zatáčky jezdím po dvou kolech žádny mi neupadlo ani kyvka
neprdla jediný leju benzin měnim olej ventily sem jednou dělal a jednou mi upadnul
blinkr a ti co tu tvrdí že je to shit tak bud nemají zkušenosti nebo chytli špatné kusy.
otik007 08.06.2010 14:15:29
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Ja měl shineray 250stxy.Děs.Celý rok co jsem ho měl jsem nedělal nic jiného jenom
spravoval.Jednou mi dokonce upadlo přední kolo.Takže nebrat.
xsob 08.06.2010 14:26:50

molof> No 300 Km najedu někdy za jednu prijížďku ( né po silnici ) a to ani neměním
olej jen jednou tankuju :lol: Nemám žádnej zázrak ale TW šmejd a zatím jede.
Kamarád si Shineray STXE koupil měsíc přede mnou a než jsem si to dovezl já tak to
prodal, protože neujel 20 Km bez poruchy. Po tom co mu praskla osa na kruháči tak to
za 10 tisíc prodal. Od té doby už kolku nechce ani za darmo. Já nechápu jak to někdo
mohl homologovat.
mrtvolka 08.06.2010 19:34:13

Sem musím příspět :) Nemám zkušenost s 250 ale s 300 a je to totální šrot a zcela
vyhozené peníze ... detaily u mně v profilu ... pokud se tedy ptáš na názor někoho se
zkušeností tak tady ho máš...   Možná to ocení někdo koho baví pod tím denně ležet ...
hrůza hrůzoucí .. a servis který k tomu garážoví prodejci dělají je též kapitola sama pro
sebe...
Kovboy 08.06.2010 20:17:59

mrtvolka>Sem musím příspět :) Nemám zkušenost s 250 ale s 300 a je to totální šrot
a zcela vyhozené peníze ... detaily u mně v profilu ... pokud se tedy ptáš na názor
někoho se zkušeností tak tady ho máš...   Možná to ocení někdo koho baví pod tím
denně ležet ... hrůza hrůzoucí .. a servis který k tomu garážoví prodejci dělají je též
kapitola sama pro sebe...

 Tak to já mám zase s tou třístovkou dobré zkušenosti. Co ta holka všechno vydržela.
Na závodech jí dával mladej zabrat co to šlo, skoky, bahno, skoky. Pak jsme ji opláchli,
namazali a zase trénování a opět závody. Po roce a půl našeho řádění ji od nás koupil
kamarád a je už rok zase spokojenej. Mrtvolka soudí dle jednoho svého kusu. Jinak
250STXE vzducháč bych nechtěl ani zadara.
mrtvolka 08.06.2010 20:29:53

Kovboy>mrtvolka>Sem musím příspět :) Nemám zkušenost s 250 ale s 300 a je to
totální šrot a zcela vyhozené peníze ... detaily u mně v profilu ... pokud se tedy ptáš na
názor někoho se zkušeností tak tady ho máš...   Možná to ocení někdo koho baví pod
tím denně ležet ... hrůza hrůzoucí .. a servis který k tomu garážoví prodejci dělají je též
kapitola sama pro sebe... Tak to já mám zase s tou třístovkou dobré zkušenosti. Co ta
holka všechno vydržela. Na závodech jí dával mladej zabrat co to šlo, skoky, bahno,
skoky. Pak jsme ji opláchli, namazali a zase trénování a opět závody. Po roce a půl
našeho řádění ji od nás koupil kamarád a je už rok zase spokojenej. Mrtvolka soudí dle
jednoho svého kusu. Jinak 250STXE vzducháč bych nechtěl ani zadara.

  Samozdřejmě soudím podle jednoho mého kusu naštěstí jsem jich víc nepotkal
respeltive nekoupil :)) Jinak nevím co myslíš tím vzducháčem ale ta moje XYSTE 300
byla taky vzduchem chlazená.. v profilu píšu že když by v tom byl kvalitní motor ze
kterého by nechcal olej tak jízdní vlastosti a zábava na to byla dobrá ... ale motory
jsem v tom měl dva na 1500 Km a oba sračky jak víno
xsob 08.06.2010 21:11:15
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mrtvolka> Neser se mi do vína :lol:
Kovboy 08.06.2010 23:10:28

mrtvolka> Vlákno je na Shineray XY250STXE, což je úplně jiný stroj, než si měl. To že
pořád někde píšeš jak si měl špatnou třístovku, je tvá věc. ale téma je o dvěpade
vzduchem chlazená, tak spíš já nechápu tvůj dotaz >   Jinak nevím co myslíš tím
vzducháčem ale ta moje XYSTE 300 byla taky vzduchem chlazená.. .......  Tak snad již
víš co jsem tím myslel. Je to moje reakce k danému tématu.
mrtvolka 10.06.2010 11:17:37

Kovboy>Shineray XY250STXE, což je úplně jiný stroj, než si měl  Ale úpa úpa jinej
stroj ... šmejd jako šmejd silně pochybuju že nějakej shiteray je kvalita :-D   tak k
tématu : Neslyšíš = Zaplatíš :lol:
4kolka 28.07.2010 20:54:14

molof> Zdravím,mám Shineraye 250stixe,taky mám nalítáno jenom něco přes
300km,ale odešla mi zadní brzda,na první garančce jste už byl,nebo né,píšou po 300km
první garančka akolik Vám lítá??
LiNo 28.07.2010 22:13:21

Tak já měl mezi prvními 200-ku, tu jsem prodal po 4 měsících (najeto 600km) a
standardní závady (neduhy). Hned jsem šel do 300-ky také shineray (super stroj)
oproti předchozímu stroji, minimum dolaďování! Bohužel na 2500 km K.O. motor, dnes
ji mám 1rok a 3 měsíce v servise (na záruku) a stále nic. (jelikož to servisuje můj
opravdu dobrý kamarád, tak to moc něřeším) a hlavně mám doma rok a 2 měsíce KQ
750 a tam mi ještě ani neprdla žárovka !!! Závěr: NEBER ČÍNU !!! TO SI RADŠI VEM
NA VÍKEND KOLKU Z PŮJČOVNY, BUDEŠ MÍT VÍC PENĚZ, VĚTŠÍ RADOST A MÍŇ
VRÁSKŮ !!
Ludánek2 25.03.2012 18:36:02

ahoj kluci,mám shineray galaxy sport 250 vodník,vloni v létě jsme projeli jižní čechy
celkem 800km.ted mám najeto 2000km ale nijak jsem do číny peněz nevrazil tak jak
tady čtu,preventyvně kontroluju šrouby a nic nedotahuju a to jezdím dlouhé trasi,třeba
170km okruh za odpoledne,mám na motorkářích kamaráda taky se stejnou čtyřkolkou
a ten sní projel alpi celkem 1600km a byl spokojen,jenom jsme museli zadní blatníky
vyřešít to byla slabina,letos projedem moravu taky to bude 8OOkm,jezdím s
ženou,koukněte se na fotky jak jezdíme zbalený,tak čágo. :-DD
jack 25.03.2012 20:49:07

Ludánek2> Ahoj je to moc pěkná mašina :-DD mému baťůžku se taky líbí :-DD
Primitiv 25.03.2012 21:30:52

Tak Shineray Galaxy je zase o 2 třídy jinde než model ST9E...Dá se na ní lítat i klidně
přes stovku a drží....
Gargamel 25.03.2012 21:41:57

Primitiv>Tak Shineray Galaxy je zase o 2 třídy jinde než model ST9E...Dá se na ní lítat
i klidně přes stovku a drží....

A jseš si s tím jistej ????? :lol: :lol:
JARDAQUAD 25.03.2012 21:47:54
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Gargamel> a pak se probudil a měl ruku v nočniku jenom Bashan jede 
Gargamel 25.03.2012 21:51:27

JARDAQUAD> ve 150 ty patníky rychleji utíkaj :lol: :lol: :lol:
Gargamel 25.03.2012 21:52:42

JARDAQUAD> A ptal jsem se Primitiva jen jestli si je jistej :lol: :lol:
Primitiv 25.03.2012 21:59:05

no jet 140km/hod na Bashanovi ,tak to už aby si autor videa začal stloukávat rakev :-)
Jinak v realu myslím že jel tak 70 :-)
Michalius81 25.03.2012 22:42:54

JARDAQUAD> no jednu chvilku tam skočí 158km/h raketa :-DD osobně bych to viděl
na 80km/h max ale proč ne pokud slouží a dělá radost není to o rychlosti přece :-DD
JARDAQUAD 25.03.2012 22:59:01

Ja vam to prozradim stačilo ji umejt voda děla zazraky :lol: :lol:  nateče všude a pak to
děla kraviny
Punta 26.03.2012 07:31:17

mám shineray stixe 250... Zřejmě dobrej kus.. najeto 2000km, řetěz původní drží,
brzdy taky, že by něco mlátilo, vrzalo, chcalo.. nic..  Aktuální je ted termostat a byla
udělaná výměna ložisek v zadním kole... Včera najeto jen tak po městě a blízkém okolí
60 km.. bez sebemenšího problému. Je fakt že půvůdoní baterka vypověděla službu,,
ale upřímně, komu drží baterka 2 roky, když se v tom kastlíků pořád omlacuje. Je to
jenom jaký chytneš kus, a zda to protáhneš bahnem a sereš na údržbu a
promazání..Pak nastanou problémy.. Náhradní díly stojí pakatel, a jenom když se
podívá autor článku na nově vznikající témata.. tak málokdy tam vidim problém
například se Shinerayem, nemusí to být třeba zrovna případ menšího počtu vlastníků
uživatelů..  Jo, udělal sem si přední klasickou brzdu pákovou.. Ze začátku se to
nechtělo moc odvzdušnit, ale nakonec se povedlo a stačí doraz&#239;t brzdu ke gripu
a kola se na asfaltu skoro zablokujou..  Je to pouze můj názor,, ale psát že je shineray
sra*** a kdo ví jaký jiný nešvar od toho, kdo to nevlastnil, to je prostě hloupé.. ( jedna
bába povídala ) Když si koupíš čtyřkolku postavenou na silnice - tak jak asi to sní
dopane v terénu, když sní začneš skákat.. Musíš srovnávat se srovantelným.
Kovboy 26.03.2012 11:08:01

STIXE není špatná čtyřkolka. Nedávno jsem jednu přestavěl
Pepa23 26.03.2012 13:24:39

No ja ji mel jako prvni kolku a zavady byli 2x sem menil loziska v zadu .prdla tyc jak je
spojena kyfka retezy byli taky dva predni cepy inak tam pasuji s mercedesu.Mel sem to
asi dva roky najel sem necelich 5000km A to zadna divocina motoricky to nikdy
nesklamalo ale ty cepy moc nevidrzeli.Tak to je asi vse ktomuto stroji
krestak 02.04.2012 19:46:47

Pěkná práce :-DD sledoval jsem to od začátku :-) a fakt si s ní vyhrál ;-)
Kovboy 03.04.2012 09:04:28

krestak> jj chodíš sem a okukuješ :lol: B-) Ale i tak díky za pochvalu, snažím se: 
-takhle byla, když jsem ji vykoupil 
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 - musel jsem ji rozebrat, hořela tam elektrika a ložiska a plno věcí utrhaných 

  

  

 - vše vyvařeno u upraveno a šlo to na komaxit 

 - no a pak se dál upravovalo až byla finální podoba 

  

  Nový majitel je spokojený.
Honza67 03.04.2012 09:53:41

Ahoj, můj poznaztek k Shineray 250 vzducháč - neni to až zas takovej sráč jezdil jsem
na ní dva roky a za tu dobu samozřejmě ložiska v zadním náboji (ale ty odcházej u
všech kolek pokud člověk jezdí v bahně a hlavně ať někdo nepíše že u značkovejch ne
děkuju) pak praskal ze začátku čep na zadní kyvku vyřešila to kulatina s pořádného
materiálu a silonové pouzdra a byl klid, občas ruplej rám ale to bylo tím že jsem stím
skákal a tenhle stroj na to prostě neni určený, jinak podotahovat nějakej ten šroub zas
neni taková práce a pak nastal zlom že tím že jsem to honil pořád do plnejch tak jsem
oddělal dva motory - ale opět podotákám bylo to více méně mojí jízdou POKUD SE TA
KOLKA BUDE POUŽÍVAT NA VYJÍŽĎKY NEHONIT TO DO PLNEJCH A NEBUDE SE SKÁKAT
TAK SLOUŽIT BUDE neuznávám názor že co je značkové je dobré, človék se musí řídit
taky podle peněz a brát to tak že cena odpovídá kvalitě a za 40tis. je to na povození
dostačující. A srovnávat Shínu s kolkou za ctvrt mega jak se to tady na fóru občas děje
je úplně scestné a říct rovnou je to Čína je to sráč je blbost vzhledem k Čínské produkci
všeho možného a do všech světových značek.
doldy 22.06.2012 14:27:17

Kabek> motor 250 vodník dobrý (y) ale rám jen pro komáry do 50 kg jinak praská
Ludánek2 30.07.2012 18:47:21

Čau kluci,mám Shineray 250 st-3 a vloni jsme projeli jižní čechy,nějaké problémi byli
ale zapár babek odstraněno najeli jsme celkem 720km stoho 270km v jednom tahu
jenom zastávka u benziny,letos jsme jeli moravu 4denní výlet jako vloni a najeli jsme
620km bez závady,takže kdybych stále něco opravoval tak jak se tady píše tak bychom
tu trasu kterou jsme jeli 4 dny vtom případě jeli měsíc,s naši kolkou jsem naprosto
zžitej i spokojenej,čágo :-DD
Ludánek2 30.07.2012 18:48:34

Jinak máme najeto 3000km :-DD
PARDINI2 14.08.2013 18:40:53

pavlos11> Ahoj,mám Shineray 250 stixe a jsem s ním spokojen.Všechny šroubky jsem
vyměnil a dal samozajišťovací matky a je to ok, najel jsem cca 1700km a vše bez
závad.
Bačiszx9r 15.10.2013 18:34:34

Mám STXE 250 cca jeden rok a jsem celkem spokojenej.Je to čína,ale solidní.
Hermy 01.11.2013 12:33:10
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Já mam taky čínu s motorem shineray 150 ST - vypadá už docela slušně  plasty už jsou
kvalitní je to jen o tom přejít všechny šrouby utáhnou nebo dát samozajišťovací teď
praskl rám...
kobra 21.02.2015 20:32:12

Kdo my poradi prosim daji se vymnenit silenbloky na ramenech a nebo musim koupit
nove ramena.
Hans-quad 21.02.2015 20:51:12

kobra>Kdo my poradi prosim daji se vymnenit silenbloky na ramenech a nebo musim
koupit nove ramena.

Máš na mysli uložení ramen??Tam nejsou silenbloky ne?? Měli by tam bejt pouzdra a ty
koupit nové nebo nechat udělat ze silonu nejlépe ...
kobra 21.02.2015 21:04:54

Jo myslim pouzdra promin jsem uplny novacek a nevim kde je sehnat na esopu
shineray jsem je nevydel ale diky moc za radu
kobra 21.02.2015 21:11:13

Hans-quad> diky jsem novacek doufam ze je sezenu zatim nevim kde.
Hans-quad 21.02.2015 21:17:46

kobra>Hans-quad> diky jsem novacek doufam ze je sezenu zatim nevim kde.

  Než kupovat zas bláto,tak si sežeň někoho se soustruhem ať ti je udělá ze silonu ....
kobra 21.02.2015 21:59:15

Hans-quad> diky za info znamiho mam se soustruhem ale to bude asi potrebovat
nejake míry néé ? Diky kamo
Levis29 22.02.2015 09:17:17

kobra> vyber ven ty staré silentbloky, poměř otvor v ramenu kde ten silentblok ležel +
šroub a podle toho ti kámoš vysoustruží váleček s otvorem pro šroub nech si tu udělat
s grafitového (černého) silonu, je samomazný... já si jich nechával dělat 8 + 8
náhradních a materiál byl asi za 100kč
kobra 22.02.2015 12:09:09

Levis29> ahoj prosimte kde ten silon sezenu :-|
Levis29 22.02.2015 12:51:22

kobra> třeba....  http://www.kutilhaus...tyce-tyc-polyamidova  sorry teď sem nenašel
tu grafitovou ale určitě ji někde najdeš, chce to mít jen správné klíčové slovo pro
vyhledávání... mi to sehnal přímo ten známý co ty pouzdra soustružil a platil sem jen
za materiál co spotřeboval
kobra 22.02.2015 18:52:08

Levis29> diky kamo za tu stranku hodil jsem si ji do zalozek.
mildammmmm 19.08.2015 14:16:46

Ahoj chlapi,koupil jsem si shinerajku 250 a myslím si že řidítka jsou strasne
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citliví,nekdy mam pocit aby me to v nejaky zatačce nevykoplo ....nemate na to nejaky
fígl ? kromě toho ze vymením čepy ? Moc díky
Docky 19.08.2015 18:24:03

mildammmmm> ahoj kazda kolka te chce v zatáčce vyhodit ze sedla.zvykej si a nauc
se jezdit pomalu nebo lépe vysedat.
Johny63 19.08.2015 20:20:58

Docky>mildammmmm> ahoj kazda kolka te chce v zatáčce vyhodit ze sedla.zvykej si
a nauc se jezdit pomalu nebo lépe vysedat.

 Dobra rada nad zlato. Asi ma poradny svaly. :lol:
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